

Title (en)
Apparatus for slicing bread

Title (de)
Brotschneidemaschine

Title (fr)
Machine à découper le pain en tranches

Publication
EP 1464457 A1 20041006 (FR)

Application
EP 04447078 A 20040329

Priority
BE 200300214 A 20030404

Abstract (en)

The machine (1) has a cover (3) movably mounted to a frame (2) such that it moves between an open position for introduction of bread into the machine, and closed position. A guiding unit (9) integrated with the cover, comes into the closed position to close an open side (4) of a reception chamber (4). A set of cutting knives are arranged above an elevation unit (5) and an opening (8) of the machine to cut the bread.

Abstract (fr)

Machine (1) à découper le pain en tranches agencée pour que le pain y soit introduit horizontalement et la découpe effectuée verticalement, comprenant un châssis (2), un capot (3) monté audit châssis pour être déplacé relativement au châssis entre une position d'ouverture pour l'introduction du pain dans la machine et une position de fermeture, une chambre de réception (4) du pain dans la machine (1) dont un côté (4') est ouvert pour permettre cette introduction. La machine comprend encore un élément de guidage (9) du pain solidaire du capot (3) et venant en position de fermeture de ce dernier fermer le côté ouvert (4') de la chambre de réception. <IMAGE>

IPC 1-7
B26D 7/01; B26D 1/553; B26D 7/06

IPC 8 full level
B26D 1/553 (2006.01); **B26D 7/01** (2006.01); **B26D 7/06** (2006.01)

CPC (source: EP)
B26D 1/553 (2013.01); **B26D 7/01** (2013.01); **B26D 7/0641** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 9112661 U1 19911205
- [A] US 4576074 A 19860318 - VAN DER TOGT JACOBUS C [NL]

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1464457 A1 20041006; BE 1015459 A3 20050405

DOCDB simple family (application)
EP 04447078 A 20040329; BE 200300214 A 20030404